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2004:31 Interpellation av Fredrik Wallén (kd) om stadens 

IT-säkerhet 
 
 
Vad görs för att förbättra stadens otillräckliga IT-säkerhet? 
 
Stockholms stads IT-säkerhet uppvisar tyvärr åtskilliga brister. Det senaste 
tydliga tecknet på detta är att stadens verksamheter drabbades orimligt hårt av 
den nyligen så omskrivna internetmasken Sassers. Närmare 4000 av stadens 
datorer slogs ut, en oacceptabelt hög siffra! I synnerhet eftersom 
datorkrascherna dessutom innebar förseningar av vissa lagstyrda åtaganden. 
 Under mandatperioden 1998-2002 antog kommunfullmäktige en 
förhållandevis omfattande och detaljerad IT-säkerhetspolicy. Följs verkligen 
denna av stadens förvaltningar?  
 Jag vill därför fråga ansvarigt borgarråd följande:  

1. Vilka åtgärder har, efter Sassers, vidtagits för att förhindra att framtida 
datavirus, maskar etc. inte ska kunna få lika stor spridning i stadens 
datorer?  

2. Följer staden verkligen sin av kommunfullmäktige fastställda IT-
säkerhetspolicy? Finns det, t.ex., IT-säkerhetsansvariga i alla 
förvaltningarna på det sätt som policyn kräver? 

 
Stockholm den 10 maj 2004 
 

Fredrik Wallén 


